



Hong Kong Accreditation Service
香港認可處

Certificate of Accreditation
認可證書

This is to certify that
特此證明

GEOTECHNICS & CONCRETE ENGINEERING (HONG KONG) LTD.
香港土力混凝土工程有限公司

G/F., 6 Ko Shan Road, Hung Hom, Kowloon, Hong Kong
香港九龍紅磡高山道六號地下

has been accepted by the HKAS Executive, on the recommendation of the Accreditation Advisory Board, as a
為香港認可處執行機關根據認可諮詢委員會建議而接受的

HOKLAS Accredited Laboratory
「香港實驗所認可計劃」認可實驗所

This laboratory meets the requirements of ISO / IEC 17025 : 2005 – General requirements for the competence
此實驗所符合ISO / IEC 17025 : 2005 - 《測試及校正實驗所能力的通用規定》所訂的要求，
of testing and calibration laboratories and it has been accredited for performing specific tests or calibrations as
獲認可進行載於香港實驗所認可計劃《認可實驗所名冊》內下述測試類別中的指定
listed in the HOKLAS Directory of Accredited Laboratories within the test category of
測試或校正工作

Construction Materials
建築材料

This laboratory is accredited in accordance with the recognised International Standard ISO / IEC 17025 : 2005.
本實驗所乃根據公認的國際標準 ISO / IEC 17025 : 2005 獲得認可。

This accreditation demonstrates technical competence for a defined scope and the operation of a laboratory
這項認可資格演示在指定範疇所需的技術能力及實驗所質量管理體系的運作
quality management system (see joint IAF-ILAC-ISO Communiqué).
(見國際認可論壇、國際實驗所認可合作組織及國際標準化組織的聯合公報)。

The common seal of the Hong Kong Accreditation Service is affixed hereto by the authority of the HKAS Executive
香港認可處根據認可處執行機關的權限在此蓋上通用印章

CHAN Sing Sing, Terence, Executive Administrator
執行幹事 陳成城
Issue Date : 5 May 2009
簽發日期：二零零九年五月五日

Registration Number : **HOKLAS** 024
註冊號碼：

Date of First Registration : 5 July 1990
首次註冊日期：一九九零年七月五日

